
  

Beantwoording wensen en bedenkingen bij raadsvoorstel Akkoord op hoofdlijnen ‘Geef Gouda door’ 
Onderwerp GOPO VVD PvdD Leefbaar Gouda Gouda Vitaal SGP 

Algemeen / 
Overig 

Suggestie om het 
welzijn van onze 
inwoners 
integraal in kaart 
te gaan brengen 
via de brede 
welvaartsmonitor
Wij vinden dit 
een waardevolle 
suggestie. Het 
college gaat deze 
mogelijkheid 
onderzoeken. 

Suggestie 6e 
overkoepelende 
en dwars-
doorsnijdende  
wethouder voor 
kwetsbare 
waarden. 
We vinden het 
belangrijke 
waarden en we 
hebben de 
overtuiging dat 
we dit serieus 
hebben belegd 
door het “vier 
ogen principe” en 
doorkruisende 
programma’s. 
Een extra 
portefeuillehoude
r vinden we niet 
nodig. 

Tekst over 
GoudaPot is 
‘vreemde eend in 
de bijt’. Graag 
tekst gezien 
waarbij ook andere 
burger-initiatieven 
met dergelijk 
construct van 
meer 
bevoegdheden en 
verantwoordelijkhe
den inclusief 
financiën als 
intentie zouden 
worden genoemd.

We delen deze 
intentie en dat is 
ook verwoord in 
het voorwoord: 
Maatschappelijke 
(buurt)initiatieven 
blijven we de 
ruimte geven.   

Burgerraadpleging  
over Waterfonds?

Dit is 
burgerparticipatie 
en dat is een vrij 
raads onderwerp. 
Het is aan de raad 
om te beslissen 
over het 
instrument en voor 
welk onderwerp.     

Economie Gevolgen corona 
ontbreken, extra 
inspanning 
nodig? 
We hebben ook 
voor deze 
maatschappelijke 
ontwikkeling oog. 
We verwijzen 
naar het 
voorwoord en het 
raadsvoorstel.

• Wens: het aantal 
koopzondagen 
wordt niet verder 
verruimd. 

• Dit is besproken en 
er is besloten om 
dit niet op te 
nemen in het 
akkoord. 

Kan ten aanzien 
van de 
ontwikkeling van 
de lokale lasten 
een duidelijker 
standpunt 
worden 
gegeven?   

Inzetten op 
lastenverlaging

Suggestie tekst 
meer flexibeler te 
maken: uitgaan 
van het gegeven 
dat het streven is 
om de OZB niet 
meer te laten 
stijgen en jaarlijks 
in overleg met de 
gemeenteraad te 
bezien in hoeverre 
de OZB al dan niet 
moet worden 
aangepast waarbij 
rekening wordt 
gehouden met de 
inflatie en de 
ontwikkeling van 
de woonlasten 
voor onze 
inwoners.

Wij schrikken van 
de zin dat er naar 
wordt gestreefd 
om de OZB niet 
meer te laten 
stijgen dan met 
het 
inflatiepercentage. 

Wens: 
Schrappen van de 
zin: “Als we de 
lokale lasten 
verlagen dan 
moeten alle 
huishoudens 
daarvan kunnen 
profiteren.” Ipv 
kan de volgende 
zin worden 
opgenomen: “De 
lokale lasten zullen 
worden verlaagd. 
Streven is om 
Gouda uit de 
top-25 van duurste 
gemeenten te 
krijgen.”

OZB 

We hebben het uitgebreid over de woonlasten gehad. Dit is verwoord in het akkoord en een voortzetting van de 
situatie sinds 2014. We hebben oog voor het kostenplaatje van de Gouwenaar. Op het moment dat wij 
lastenverlaging overwegen, sluiten wij niks uit.
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Mobiliteit Tav ontsluiting 
Westergouwe 
voor auto-
forenzen, kan de 
ambitie 
aangegeven 
worden? 

Wij verwijzen 
hiervoor naar het 
vastgestelde 
masterplan 
Westergouwe en 
het VCP. 

(VCP) autoluwe  
binnenstad 
mag niet leiden 
tot 
onbereikbare 
binnenstad. 
Wens dat het 
pas wordt 
doorgevoerd 
als er 
voldoende 
faciliteiten in 
de randen van 
de binnenstad 
beschikbaar 
zijn. 
Wij hebben
aandacht voor 
parkeren in de 
schil rondom 
de binnenstad, 
zoals verwoord 
in het VCP.  

Deelmobili-
teit 
/parkeren

Laat 
verwerking
van deel-
mobiliteit in de 
parkeernormen 
pas door-
werken op 
moment dat 
vraag ook echt 
groeit.

Reduceer 
Parkeer-
plaatsen in 
gelijke pas met
de reductie van 
het aantal 
auto's. 

Wij verwijzen 
hiervoor naar 
het 
vastgestelde 
parkeerplan. In 
het akkoord 
staat dat dit 
plan de 
komende 
periode 
opnieuw wordt 
besproken. In 
het akkoord 
zijn parkeer-
voorzieningen 
toegevoegd. 

Duurzaam-
heid 

Duiding 
revolverend 
fonds. Hoe reëel 
is het dat 
fondsen 
terugvloeien?

We verwijzen 
graag naar 
succesvolle 
vormen van 
revolverende 
fondsen, zoals de 
Starterslening en 
de regeling 
Klimaatfonds in 
Tilburg. Het 
voorstel wordt de 

Formuleer een 
concreet doel 
voor de energie
transitie en 
transitievisie-
warmte.  

We vinden het 
een goede 
suggestie. Dit 
is toegevoegd 
aan het 
akkoord. 
 

Wens extra CO2 
reductie om alle 
sectoren zoals 
vervoer, 
industrie, 
consumptie te 
laten bijdragen 
tot 100%. 
Dit wordt 
meegenomen in 
het 
duurzaamheidspl
an. 

Hoe dragen alle 
portefeuillehoude
rs bij aan 
duurzaamheid en 

Duurzaamheid is 
ook voor Gouda 
Vitaal een 
speerpunt. 
Toevoegen: 
organisatie van de 
energievoorziening
. Suggestie om de  
middelen voor 
revolverend fonds 
en de 3 tot 4 
miljoen voor 
duurzame en 
groene stad te 
investeren in 
gemeentelijk 
duurzaam 
energiebedrijf. 

Wens: wijzig 2040 
CO2 neutraal in 
2050.

Wij blijven 
vasthouden aan 
onze keuze voor 
2040.  
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komende periode 
nader 
uitgewerkt.  

 

CO2 reductie? 
We vinden dit 
een goede 
suggestie en dit 
is toegevoegd 
aan het akkoord.   

Energietransitie, 
hoe kijkt dit 
coalitieakkoord 
naar de rol van 
de grote 
industrie in de 
energietransitie? 
Naast het 
vergroenen van 
de 
industrieterreine
n? Zou u CO2 
prestatie 
afspraken willen 
maken ihkv 
Gouda CO2 
neutraal in 2040? 

Worden ook  
prestatieafsprake
n over voedsel, 
consumptie en 
eiwittransitie 
gemaakt met 
bedrijven en 
maatschappelijke 
organisaties?

We nemen dit 
mee in de 
uitwerking van 
het bredere 
duurzaamheidspl
an.

Monumenten, 
heel belangrijk 
maar geld niet 
beter in te zetten 
voor gebied met 
meer impact, 
handhaving of 
energiearmoede?

We vinden 
beiden 
belangrijke 
waarden en 
investeren hier 
ook in. 

Een gemeentelijk 
energiebedrijf is 
niet wat wij voor 
staan.  

Wonen De transformatie 
van 
kantoorpanden 
tot wonen, welke 
ambitie? 

Daar waar het 
kan 
transformeren 
wij volop 
conform het 
bestaande 
beleid. 

Verhoog de 
ambitie naar  
38.000 
woningen in 
2026.

We hebben een 
hoge ambitie 
en voegen de 
komende 
bestuursperiod
e 2400 
woningen toe. 
Dit is historisch 
hoog voor 
Gouda. 

Wordt 
klimaatadaptief 
en 
natuurinclusief 
ook de norm in 
Westergouwe? 

Dit is al de norm 
en is toegevoegd 
aan het akkoord. 

Komt er 
aandacht voor 
biobased 
modulair en 
modulair 
bouwen? 
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Als enige 
gemeente van 
Nederland 
investeren wij
6 miljoen euro 
aan de 
versnelling van 
de 
woningbouw.   

Biobased is een 
circulair 
onderwerp. Dit is 
een vrij raads- 
onderwerp 

Gaat u aan het 
werk om CO2 
bommen als 
cement en asfalt 
af te gaan 
bouwen en CO2 
negatieve 
materialen te 
gaan gebruiken? 

De vraag t.a.v. 
het afbouwen 
van cement en 
asfalt wordt 
meegenomen in 
het bredere 
duurzaamheidspl
an.  

Gaat u 
verbouwen 
ondersteunen? 

Ja, als het de 
verduurzaming 
van de eigen 
woning betreft. 
Om dit te 
stimuleren is het 
revolverend 
fonds onder 
meer bedoeld. 

Laaggelette
rdheid

Graag zien we 
een duidelijker 
statement voor 
wie de 
intensivering 
bedoeld is.

Dit is toegelicht 
in het akkoord. 

komt de 
uiteindelijke 
versie in 
eenvoudige taal?

Ja. 

Schuldhulp-
verlening 
/armoede 
beleid 

Intensivering van 
de basis 
schuldhulpverleni
ng en preventie 
kan een aparte 
post opgenomen 
worden in de 
financiële 
paragraaf? 

Dit is een 
akkoord op 
hoofdlijnen. In 
de begroting zal 
dit apart 
terugkomen. 

T.a.v. 
armoede-
beleid wordt 
categoriaal 
opgeplust. VVD
ziet liever focus 
op maatwerk.

We blijven 
daarnaast 
maatwerk 
leveren via 
de bijzondere 
bijstand en het 
kindfonds. Dit
is ook 
toegevoegd 
aan het 
akkoord.  

De verhoging van 
inkomens-
ondersteuning 
naar 130 procent 
van de 
bijstandsnorm 
heeft onze steun

Wens: Schrappen 
van het zinsdeel: 
“en investeren 
extra in 
armoedebeleid 
door de 
inkomensonderste
uning te verhogen 
naar 130% van de
bijstandsnorm”

We maken hier 
een andere 
afweging. 

Afvalschei-
ding 

De focus op het 
scheidings- 
percentage is 
niet effectief. 
Het gaat om 
hoeveelheid 
afval in de 
verbrandingsov
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en. Dat kan 
door beter 
nascheiden, 
door betere 
recycling en 
ook door het 
voorkomen van 
afval.

Eens dat het 
voorkomen van 
afval het 
streven is. We 
kiezen ervoor 
om het huidige 
systeem van 
voorscheiding 
te 
optimaliseren. 

Veiligheid meer aandacht 
voor zwaardere 
vormen van 
criminaliteit en 
criminaliteit 
met een grote 
impact op de 
stad. Deze 
moeten hard 
aangepakt 
worden. 

Hiervoor is 
aandacht in het 
akkoord. Dit is 
aangescherpt 
in het akkoord. 

Er is daarnaast 
ook aandacht 
voor de 
dagelijkse 
overlast. 

milieucriminalitei
t, 

veiligheid voor 
dieren en 
transport 
gevaarlijke 
stoffen als 
zichtbare 
speerpunten 
opnemen.

Dit is een 
akkoord op 
hoofdlijnen. We 
delen het belang 
van 
bovengenoemde 
punten. 

• Wens: We 
intensiveren de 
aanpak tegen 
ondermijning.
Hiervoor is 
aandacht in het 
akkoord. Dit is 
aangescherpt in 
het akkoord. 

We breiden de 
mogelijkheden van 
camera toezicht uit 
op locaties waar 
effectiever kan 
worden 
gehandhaafd met 
camera’s.

Dit is een akkoord 
op hoofdlijnen. De 
aanpak wordt 
nader uitgewerkt 
in het IVB.

• Wens: De 
vergunningen voor 
de coffeeshops zijn 
niet overdraagbaar 
en er worden geen 
nieuwe 
vergunningen 
uitgegeven. 
Overlast wordt 
zoveel mogelijk 
beperkt. 

Dit is besproken en 
er is besloten om 
dit niet op te 
nemen in het 
akkoord. 

Er is daarnaast ook 
aandacht voor de 
dagelijkse 
overlast.  

Sociaal 
domein 

Het afschaffen 
van het 
abonnements-
tarief voor de 
WMO mag niet 
leiden tot een 
te grote 
stapeling van 
kosten.

Jeugdzorg:waarom 
het budget 
stabiliseren terwijl 
al bekend is dat 
het aantal 
kinderen dat hulp 
nodig heeft 
toeneemt, de 
kosten stijgen en 
wij in het verleden 
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Eens, daarom 
is deze 
inkomens-
afhankelijk. 

Kan toegelicht 
worden waar 
18 miljoen aan 
besteed gaat
worden?  

Dit is een 
akkoord op 
hoofdlijnen. Dit 
wordt in de 
begroting 
uitgewerkt.  

als raad kenbaar 
hebben gemaakt 
alle middelen, ook 
financiële 
middelen, in te 
zetten om de hulp 
te verlenen die 
nodig is om dit 
doel van 1 op 8 te 
bereiken. Dat lukt 
waarschijnlijk niet 
met stabiliseren 
van het budget?

Het programma 
sturen op kosten is 
daarvoor bedoeld. 

Wens om 
raadsbreed eerder 
met onderwerp 
jeugdzorg aan de 
slag te gaan. 

Dit is aan de raad.
Financiën Schuldenpositie 

niet laten 
stijgen.  
Hanteer 245 
miljoen als
bovengrens.

De in het 
akkoord 
genoemde 
bovengrens 
wordt als 
realistisch 
gezien. 

Weerstands-
ratio min. 1,4. 

Voor de 
weerstands-
ratio geldt 
hetzelfde. De 
risico’s zijn 
hiermee 
voldoende 
afgedekt. 
  

Schuldenpositie 
verlagen in tijden 
van crisis, is dat 
nodig en is 
stabiliseren niet 
voldoende?

De in het 
akkoord 
genoemde 
bovengrens 
wordt als 
realistisch 
gezien. 

Wens aanscherpen 
handremprocedure
. 
Aanvullende zin na 
“Ook afspraken uit 
dit akkoord.”: 
“Daarbij geldt dat 
het tekort niet zal 
worden gedekt 
door de lokale 
lasten te 
verhogen”

De 
handremprocedure 
ziet er op toe dat 
er geen enkele 
maatregel wordt 
uitgesloten.   

Weerstandsratio 
van min. 1.4

Voor de 
weerstands-
ratio geldt dat 
dit als realistisch 
wordt gezien. 
De risico’s zijn 
hiermee voldoende 
afgedekt. 

Beheer 
openbare 
ruimte / 
leefomge-
ving

De ambities 
voor beheer 
van de 
openbare 
ruimte ziet de 
VVD liever 
hoger. Weer 
inhaalslag 
maken. 

We delen de 
ambitie en die 
willen we 
haalbaar 
uitvoeren. Zie 
de tekst 
hierover in het 
akkoord op 
hoofdlijnen.  

Idee om ook op 
groenvolume te
gaan sturen? 

Dit is een goed 
idee en wordt 
meegenomen bij 
de uitwerking 
van de nota 
biodiversiteit.   

Notie genomen 
van de rapporten 
van de nationale 
Rekenkamer over 
het achterblijven 
van 
milieuhandhaving 
en dat ODMH 
daar niet goed 
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op scoort. Iets 
over 
opgenomen?

Dit is een 
akkoord op 
hoofdlijnen. Dit is 
een discussie die 
op een andere 
plek dient te 
worden gevoerd. 

Vraag GBG: Kan aangegeven worden waarom de passage ‘Politieke partijen met een vertegenwoordiging in het college kunnen 
onderling inhoudelijke afspraken maken over diverse onderwerpen. Het spreekt dan voor zich dat zij hierover tijdig transparant 
communiceren in de gemeenteraad’ wordt opgenomen, omdat het dualisme juist de gemeenteraad als geheel ziet (en zo ook 
wordt aangegeven in het concept-coalitieakkoord) en niet splits in partijen die aan het college zijn verbonden en die niet aan het 
college zijn verbonden. Deze passage neigt ernaar de termen coalitie en oppositie via een achterdeur naar binnen te laten. Een 
dergelijke passage zal haaks staan op alle inspanningen van de afgelopen weken/maanden van alle partijen en raadsleden. 

Dit is een raadsbesluit. 


